

<p align="center">Addendum for Amendment of Articles of Association of Amanat Holdings PJSC</p>	<p align="center">ملحق تعديل النظام الأساسي لشركة أمانات القابضة ش.م.ع</p>
<p align="center">Preamble</p>	<p align="center">التمهيد</p>
<p>On 25 April 2024, the General Assembly meeting of Amanat Holdings PJSC (the "Company") was held and resolved to approve the amendment of the provision of the Articles of Association ("AOA") of the Company, and after obtaining all required approvals from the regulatory authorities for the amendment, it was resolved as follows:</p>	<p>بتاريخ 25 أبريل 2024 انعقد اجتماع الجمعية العمومية لشركة أمانات القابضة ش.م.ع ("الشركة")، وقررت الموافقة على تعديل أحكام النظام الأساسي للشركة، وبعد الحصول على الموافقات المطلوبة من الجهات المختصة، فإنه قد تقرر الآتي:</p>
<p>- To amend Article 14 of the AOA of the Company in accordance with Federal Decree Law No. 31 of 2021 on commercial companies.</p>	<p>- تعديل المادة 14 من النظام الأساسي للشركة وفقاً للمرسوم بقانون اتحادي رقم (32) لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية.</p>
<p>1. Article 14, before amendments:</p>	<p>1. المادة 14 قبل التعديل:</p>
<p>Dividends shall be paid to the shareholders in accordance with the regulations as to trading, clearing, settlement, transfer of ownership and custody of securities and the applicable regulations of the Market.</p>	<p>تدفع حصص الأرباح إلى المساهمين طبقاً للنظام الخاص بالتداول والمقاصة والتسويات في نقل ملكية وحفظ الأوراق المالية والقواعد المعنية في السوق.</p>
<p>To become as follows:</p>	<p>لتصبح كما يلي:</p>
<p>A. Dividends shall be paid to the Shareholders in accordance with the regulations on trading, set-off, settlement, transfer of ownership, and custody of securities, and other applicable rules, of the Financial Market in which the Company's shares are listed.</p>	<p>أ- يتم دفع حصص الأرباح إلى المساهمين وفقاً لنظام التداول والمقاصة والتسويات في نقل ملكية وحفظ الأوراق المالية، وكذلك القواعد واجبة التطبيق في السوق المالي الذي تم فيه إدراج أسهم الشركة.</p>
<p>B. The Company may distribute quarterly or semi-annual dividends to the Shareholders out of its operating profits or accumulated profits.</p>	<p>ب- يجوز للشركة توزيع أرباح ربع سنوية أو نصف سنوية على المساهمين من الأرباح التشغيلية أو الأرباح المتراكمة للشركة.</p>
<p>The other articles of the Company's Articles of Association shall remain unchanged.</p>	<p>تبقى مواد النظام الأساسي الأخرى كما هي من دون تعديل.</p>
<p align="center"></p> <p align="center">Amanat Holdings PJSC</p>	<p align="center">شركة أمانات القابضة ش.م.ع</p> <p align="center"></p>

